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z sesji Rady Gminy Mie&ów
z dnia 2? czenłca 20 l ] r'

sesję olwo.z'l lżewodniczący R.dycniny Jófefz[adlo sloqańi 'olwimń sesję
Rady Gniny Mie&ó ', prz'wital Iszyslkjch zebranych' Na podstaNie |hty obecności Śvierdfi]
qDolm] poinIbmował' że zlejmuje się z polządku obBd pkl ,,Podję.ie uchwaly w Śprawie
rofpatzeniaponoMej ska8i Pana stefana culbińskiego, na dzialania podejmowane w stosunku
do skdŹąceBo przez vójta cniny Mietkółl.. ( Pm s' Gulbiński ł-vcofa] skaĘę) omz w!rcwadfa
się do porządku obmd punĘ ..Podjęcie ucbva]l w sprawie hiey budżelu gminy na 20l ] rok'''
orr.' Podjęcie uchNaly w splawie ponowńej skaigi Pani Esy Rajcakowskiej Jeosz Dyektoń
cimnejuń w Mietkowie na dzia]mia podejmowane s slosunlu do skażącej pŹez vójta Gnnry

Naslępnie przcdslawi| loŹądek obńd po miuaclr:
l, PÓdjęcie uchwaly \' sprawie mimy budzetu gminy na 20l3 Iok'
2' Podjęcie uchwary w sPE$ic ndfielenia pomoc' rzeczowej Powiatołi wroclawskienu

polegającej na wykońoiu rcból budo\'lmych ńa dodfe połiabwej' polegającej na
, budoqie chodnikóW wmiejsoowości Domoice Gnina Mielków- 3' Podjęcie uchwaly w spras'ie zsad najmu |okali uŹy(owych slanowiąctch wlasność

ominy Mielkó*l
4 Podjęcie uchwliy w splawie ponorvnej skargi Pani Elrf Rajcfało\łskiei.laiosz Dyrckloia

Gifunujtr w Mietko$'ie na dzia]ania podejnoł'ee w slosunłD do skfużąĆej prćz wójla
cminy Mietków

5' Podję.ie uchwaly w sprdwie rofpatlzenia porcMej skargi Pmi Dyreklol cimnazjum na
bezcfyfuość Dyrekora szto]y PÓdstavowej w Mielkołie'

6' Podjęcie Ucbwa]y w slravie vyBieuia zsody na spu edaż nieruchoności stanos'iącyĆh
w]asność cminy Mielków

7' Podjęcie uclrMły w splawie zal$ierdfnia oĆzneso sp.arczdania finansorvego za 2012
rok cnimego ośrcdka Kullury w Mielkowie.

8' ?o'ljęcie ucbrva]y N spiawie zatBieftlania Dczrego spEwozdfuia fDaxowego za 2012
ok cnimej Biblioleki Publiczncj w Mietkowię

9' Podjęcie uchwaiy w splaqie fatsienlzenia nczuego sprasozdmia 'nmso{'ego 2a 20 l2
rc! cńinnego ośrodka Zdrowia w Mie*owie'

10' Podjęcie uchNaly w sprawie falrvierdzenia spnwozdania finmsoweao Eminy wE 2e
.J spraaozdm'en 2 wykonańia budżetu cmiDy za 20l 2 rok'

i l ' Podjęcie uchrvaly w spBwie absolutorfun dla wój|a eminy Mietków,
| 2, Wnioski i inteQelacje radnych.
l3' spravl rózne'

w eiązku z $prowadrenień aio rv pou ądku obEd. PEsodniczący Rady Gminy poplosil

closorłalo 14 radnych oddmo 14 glosów .,a 
.

PŹewodniczący stMedził, - porĄdek Óbrad fosl'l pŹyjęly jednoglośnie'

Uchrvala ł spmwie fmiay budż€tu cńińy na 20I ] ok'
Rcgina ozga skabnjk Gminy pŹedslawila p@pozycje zmian w budżecie gnńy .
zwięksfl dochody o kwolę 4 l05,00 2]' . s]'nika lo z rĘIaly dłowimy na Źecf
gitonejm oraz z rorliczenia zkupu inwestycyjneso ZCK
7* 'eL54c  Mdd  k io  łuo|ę  a  |05 '00 / |  i p | /e /E ! / ] : rd
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. zakup maleialówdo ginrńŹjuń l000,00z],

. poDoc mate.ialnądlauczniów w cinnMjun- i09'00 z]'
i w Szkole lo'lstarvowej '1000.00 zl.

. ł}.-nimę pieca c'o' Y budynla konunalnym ]5 29ó,00 z|,. $1datki inwstyc'jńe
(lącznie z plzeniesienień planu z *ydalkós' biezących)
Dokonać plresu ęć niędzy dfialaDi i wydalkani inweslycyjnymi na k*olę 63 500'00 2ł' .
miejsfyć kwolę wyd.tkóv na zakup szczepionek wstępnic było 20 000,00 zl. ale ]v
pżeurgu uda]o się uzyslrać kivola 16 000,00 f]' oraz pżesunięć lwol \rfdalkó$'
polegających m mimie \fkonaRcy adania ,,U2bro.jenio tcrcnL| pod budorvńicNo...
obecnie fGK będfic ł*onyim] 1o zadanie jeŚ łrPosażon} wodpowiedni splzęt.
Nslępiie pżedsuwila prcjeh uchłdy

G]osoMlo l.| radnych - oddano l.l8]osó\'.,a.'
Pu ervodniĆfąĆy Rady Gniny Świ€rdzil, że uch{'ala foslała podJęh jednoelośiic,

Uclrwala w splawie udzielen ia pomo cy ueczo{ej Posia$Ni wlocla\łskienru polegającej m

- {rykonaniu roból budorvlmych na drodze po}iatolvej' poleBającej na budowie chodnikóN w
mie]scoBości Domanice Gmina Mie&ósl

Projek1uchl'ały pŹedslawiła llelena Ańymo]vicz Z ca PżeNodnicz.Jego Rc

Głosowa]o ] 4 ndnycb - oddóo 14 g]osó\' '.za''
Pżewodniczący Rady GńiDy slwieldfi]' że uch$ala zostala podiata jcdnoglośnie

Uchł2]a w spnyie zasad najnu lokali LŹ}'tko$ch stanoł'iącyclr wlaność cńińy MielkóW
- Paqel wojtecki pfuo$ńik ds' gospodłki komuna|nej ' }!aśni], że podjęcie uchwały

jest koniecme gdyż na jej podŚasie $)daje się zalządzenje i' sp@rvie podwyżłi Ćzynszu
fa lokale uży1kove
wójt - slwierdfił. że obecne slawki są zbyt nhkie, nie będąjednak z|r)'t dużo podnoszone
gdyż zsadniczą k$estiąjesl aby i ośrodet zdrovia, i apleka i stomalolog byli

ołosowa]o ] 4 mdnych - odddo 14 g]osów ',za.,
PrzewodniczącyRadycńińysL]viedził.źeu.hrva]afos|alaF.djętajednoclośnic

Ucn*da !v spnwie poiowoej sk'lgi Plii Ęły Rajczkowskiej.Jmsz Dyreklota Ginnazjum \'
Mietkowie na działania podejmoNme rv stosunku do skażącej Pżef Wójla Gfoińy Mie&óN
Ułsadnienie do uchwaly pŹedsuwi]a ladna czloiek Komisji Rewizyjnei-^ma Bm'jea'
PIo jc ' l  Jc | - lo IJ  pred ' ' a r i IP ' l ewoo ' I c /ą! /  fuo .  o|1 iD | ó /e|ŻJB 'd 'o

Glosowalo 14adnych oddano 4 glos!,,fa.',4 cłosy ..przecnv'' i 6 g]osós ..wstŹynL|jącyclr się,,
Pl7-evodniczący świedzil' że uchwlIa nie zostlI! podjęta.

Uchwah { spfuwie lo4a|renia ponomej skalgj lei DylekLor GińnŹjun na bezcz'nnośó
D}teklora szko]y PodŚawowej w Mietko\'ie'
|]zasadnieni. do uchwa]y pŹcdsewi]a radna - c'onek Konisji ReNif):jnej AnnaBBń*a'
Projekl ucńNal' pźed$ał'il Pi7e*odniczący Rad' cminy - Józcf f'gad]o

closowało 14 ladnych oddano ó g]osów ',za,,,4 glosy '.precnY,.i 4 glosy ..wslŹymujące się,,
PĘewodńiczący sl1vieidzil. że ucnwala zosla]a podjęla $'iększością g]osów
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Uchła]a w spnwie \qlMenia zgody na sPżedaż nieruchoności ŚanoNiących rvlasność Ghiny

. Adm Kozrovicz - wóit Gniny ł!aśńil' żc w $ l pl\1 l fosla] \'ykJeślony z PDjeklu
uchwały, nalobist dzia]ka ujęta ł pk.cio 2 pŹeznacza się do spŹedazy po zniesieni!
wspólłlasności z loem Dziubą
Pojekt uchwaly pŹedslawi]a llelena ̂ nymoNicz - z.ca PŻewodniczącego Rady cnińy

G]osowało 14 iadn'ch oddano 14glosó]v ''za'.
Pże]Vodniczący stwierdzi}, ze uchła]a rcstala podjęk je{ltrogłośnje'

Uchrva]a w spmwie ztwietdfcnia rocznoeo slraNozdania finansołego 2a 20l2Iok omimego
ośrodka Kultury w Mietkowie.
Edrved Kasan ladny p}'lanie by|y zarzuq'' mial być ukarany

. wójt odby]en z dFek1oren col< rczmowę, nie olrzynuje zdnych nagród uzumio\Ych.
otŹynuje r9nacrod2enie ieguleinowe zgodnje z pr.weń
HeMyk Każniercżk ńdny nie *'idzę tu ukarmia

. vójt $Tna8rodz€nie i dodatki rcgulaninoNe nam obowią7ck v-vplacić

.AndŹgj Pielfuszka - ndny preńię nidĆh daj€ pncoda$tą l nie pncosni| ŚÓbie pl'Ćodawca
dv'el|o.o$ d d) Tł'n' !'J' otĘ.kom ̂ ..I?'śn.I/' |q| /J lśt' n|e m.
Prcjek ucbwa|y prredstasi]a He|cńa AnymoBicz z c! PĘesodnicząĆegÓ Rady cńiń}

Głosorłalo 14 Bdnyclr oddmo l l glosóN ..fa.', l g]os .'pŹeciw.. i 2 glosy .'wsŹynujące się,,
PŹeivodfuczący sLwierdzil, ż uclrwala zoŚala podjęta rviększością glosórŁ

UchBala w sprawie zlwierdfcnia rocznego Ęra$ozdmia lińansowego za 2012lok chinńej
Biblioteki Publicznej w Mie&owie.
Prcjekl uchwaly pi^dslasila Helena AńynoBicz z'ca Plzełodniczące.lo Rady onriny'

G]osomlo l'|radnych oddano 14 głosórv ',a,.
PŹeqodniczący s|wierdfil, ż€ ucbmla została podjęta jcdnoe|ośnie'

- wójt poinfono$'a|. że ws!ólnie 2Óś']aPodjęla decyzja o budo\lje bjb|iotekiz k|ubem nra|uclra z
duzy! dofimsorvmiem fuńdsz-! &wńętznlcb' Jednak ofzynaliśnry infomację' że wyczeĘane
zoslaly środki ńa druBi nabór zostalo *rstosowane pjsno do Minislra o pŹesunięcie śrcdków aby
nrożrra bylo zlożyć \miosek

Uchwal. w sprawie zatwieidzenid roc eEo spEwozdania tnansoweso za 2012 nk CDimego
ośrodka zdrowia ł Mietkowie
trejekl uchqały pŹedŚawila BożEna cap'radna

closowalo 14ńdnych oddano 14 glosó\ł ..za..
Puewodnjczący slwicrdził. żc uchwala zoslala podjęla jednoglośnie

Uchwala ]Y spBwie fatwiedreria spEwozdeia nnansowego gń1ińy !t& & sporvofdfuien z
st'konania budretu Gniny za 2012 iok
PrcFkl uclrwał pŹcdsiawiIa Regina ozga skdbnik cnniny
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Glosowalo 14 adnych - oddano ] 4 głosów ..z'.
PŹewodń iĆfąĆy Śrvi erdzil, Źe uchwała zoslala podj ęla j e dno glośnie,

Uchsala w sprawie absolutorium d|a vójta gńiny Mielkć$l
. Plwel v&lawek ' cz]onek Komisji Rewiz nej plzedśawi] opinię Konisji o spEwozdaniu z
łfkomia budżetu eminy za 2012 Ók
Prcjck ucbmły przedslavil PEsodnicząĆ' Rxdy Gniny - ]ófef fygadlo
closowalo 14 radlych oddmo lj glosół'.a,..I glos,,FŹcci$''
PŹewodnicfący świerdfi], ż! uclrwala fo$ala podjęB więksrcścią g|osórŁ

- Rysfed Łąc2 - radny - PŹ€wo&iczący Konhji R.sizyjnej , 7. decyzię' że skalBa Pani
D}TektÓr oimnŁjuń ńa bączynnośó dyrcktola sP Fsl bezóadna Końisja podjęła po
rysluclraniu sYjaśnień P!tri DFettor sP i Pei Bibliolektrki' stwierdzi], Źe Konisja nje
jestbiuEn śledcz'n aby malizomć każde slowo' stwiedzil ró$nicż. że nigdy na sesji
Radt gniny. jak pisala Pani Dreko! Cimnazjum, radni nikoso nie obr&all ani nie

zawńioskowal nasępnie o zapeMienie udziah Radcy Plałnego na posicdzeniach Komisji
Resizyjnej' gdyżczloŃowie końisjinie sąslecjalńlmi \'dziedzinie nluczania jeźe]i
ktoś oplaca adNokala z puli sDinr to RG powinnafalewnićradcęKomisji
PŹewodniczący Rady przes'al \łfporviedź ńdnego Łącz! i !o*'icdzia]. Że W sprawaclr
óżnych będzie mial ńożlił!śó wypowied'eć się'

- Helena AnyńÓwicz ' piz! więkgych opadach rcłl nie pż)jnują lych ilości \ody'
Mieszłańcy prosząo sycfysafenie DwóŃ olaz o i eńvencję w Powiecie bo to są ro$}
ńMief pŹy drcgacb powialoufcb o!ż *1kos7f,nie poboczy'
Bożnacap rad.a od l lipca wchodzi $ ioie ustaBa śnieciowa, część nieszkańcóN.
u naczyła secregację, a w ch*'ili obecnei nic segregują czy noha iclr pomkovać

wójl poinfomowal. że pu etaĘ nstal rozslu ygnięt' zoŚa]a prdpisana umowa f zakładem
oczyszcaia Mista *' swidnicy' vykonawca poinfomowal, że nie będzie ńia] Ńlków i
kaŹdy sgreguje śńieci jak dolychcf^'
są brati w deklfuacjach - mieszkńcy są mobilizowan ńżnyni sposobdi do ich zlofenia,
Z@naĆ ztl. Że lipiec będżie pifej ści oufn ńie siącem ' U mowa z slkonarvcą podpisana jćŚ
do końca br PojfuIriki poaslają s'akonawca chcc spŹcdać jc uytko$ kon za j0 z]
netto ( noDf tosńje 90100 zl.) a uic7-enie tzeba będzir placić 2 z| miesięcznie
chcia]by ro^ażłÓ wsFolnie z konisjmi odkupienie pojenników od w}(on!vcy, Dbałość
o pojefoniki bylaby q ge{ii ńiesfkłiców
P wrcIawek fap,'tal w jari sposób pEprowadfana jesl welyfikeja' bo jest podMżeie
z]ożolycb deklańcji welyikorłme ńialy być osoby. kóre nie floilr dekldacji' U soltys!
byla lista zrcbiona pu ez pmcolrnka z fu^ńskmi i inionami jcst ochtrom danych

- wójl vyjaśnił, że nik nie na lraM podważ2Ó onłiadczenia mieszkńców lo jesl
niedolalr&nie bylo nakdane tiatiać do tych nicszkaicórv' któŹy nie zIoiy|i dek|aacji.
Powjedzial' że zareagowal w stóży aby nalychmh$ lkla foŚala zdjęta'

- H' KaŹmielczał ladny zbliża się koniec roku szkolnego jakie sąw'niti, dl&fego
przedłuźlne są umo$Y Pfui DFek1or sznob PodŚaNowej i Pańi DyrcklÓr lŹcdszlola a
Pmi Dyreklor GinmzjuD nie

- wójl- $1niki sąprezenlowane na odposiednGj sesji RG' wyniki sąńieiajlepsze tojesl
kw.sia Kuńtoriun
lzewodniczĄcy oddal glos Pani Ewie Rajcfałołski€j' Jtrosz - Dyeklor Gimazjum ł'
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El'a Rajczlkowska.Jdosz {twcldzih. że Fj kadencja dobiega I{ońca ' N ^'iązku z lym
chce podfiękować radnyn i soh}Śonr' kóŻy ją mpieEli' NasLępnie p%dstaslła skaraę
na wójla onz pi*nne zŃlzeżenia i uwaEi do projeklu jej oceny FaĆy'
PÓ pŹeds|awieniu tych dokumentów Foin|omowała radnych' że:
do dnia dzisiejszego nie otu ymala oceny pńcy. pońimoj żl wójl był zobowiąfany

pżed stawi ó ocenę w c iącu 14 dni, n ie olrzyma]a odpowiedzi cfy oceńa j est ucodniÓna 2
Kuratoriuń . zglosiJa te spE{y do Kwatoiiun i oczekuje na odpo$'iedź
nie olrymala BYników egzannru klls vl . pomino, że fsńci]a st do wójta o ich

udostępnienie. stwierdziła. żejeżeli uczniowie kló vI pżyclrodządo ejńńżj!ń Z
Ealizrcją podsary pmgmowej poniżfj 50% i są na slminie niskiej' a kończ4 gimejunj
na sminie śledniej' bądź ńiżej średniej' lo będfie clośno mółik o sukcesie i cięzkiej pEcy

. b'la dstkJotnie wUG idfłoniła kilkalrotnie Pan wójt albo nie nógl odebrać
tele|onu. albo wychodfil, kiedy zapylalm czl ńoja ocenazo$ala ugodńiona z (urctorium
Pm wójl odpos'iedzia], Źe czeka na odpoNiedź z KuBlońuń do dniadziŚiejszego nie m

stsierdfi]a, Z automaleń negatyNle] oceny jcst lozwią?mic slosDku pract prześaje być
naucfycie|en i nigdy nie będzie nogła plzystą]rić do konluśu ńa dyrekora zwrócila się
do Vó |d' f nie będfie de' )dosJ o p7y /'o'..P. ijej od/ )
s uierd/ JJ 'ołnIeZ' fe u oJl n.e poop|' '' w lemInIe d|[Lw ' o'g n|/ócynego
Nfulępnie poprosila wójla o Ustosunnosmie sĘ doFj eutólŁ
\r'ójl odpowiedfial' że lo jes1 skarga. rłięc povinna lvpłynąć do Komisji i będzie

st$'iddfi], że łtusz orglniac ny zosbl podlislny w dniu 3 l ma,ja byly dyskulołdne i
Ń ali foNane z Paui ą s karbnik i $' j ej obecno ści foslał podpEmy
DyĘktol cimnejm sńńo\czo lwierdfila, fe druga Włsja mkusa. b.z lodphu wóju
jest u niej, co śMadczy o lyn' że zoslal podpisaly w późnicjsf'n lcminio' zaplano}2nc
bylo 26 godzin świetlicy, więc do 30 ńdj, DyrektoI foja]a oboBi.lzdt dać 3 nauĆzycie|om
$ynóMenie wannków liacy dNón dyllomowanyn i l końrakowemu Pan wójl
zalwierdzając 13 godżin z]anrll p6Bo,
\\'ójl odpovie]jzial' że niana ilości godzin nia]a miejsce ósnież w ubiegłym roku i takich
nslępslł nic by]o sNiedzil, że lo są badinlelltocje lani D'rkol i ins'nuacje' Jeszcfe
re stłieldzil. że arkusf zostal podpisany ] l naja
Pm PŹychodfki - naucz'ciel wF }' Ginńżjun w Mie&owie poin|ÓmÓłżł' a Zloży1
na ręce Póa Wójla i Pana iżeqodniczącego Rady cnriny nr|omację o od{olauiu udzialu
dru'ny ł l!ńieju w KostoDłotach, w któryn miala IepEfenlos"ć 8Dinę N,lietkóq ale

R'sftrd Łącf dokończyl srvojąq)Towiedź stwieldzi'l, że niejest pBwdą że konrisja
jednoslronnicfo Ńzpallywala skarsę. poniervM zoŚa|a R-asluchanajedm i druea slrona
z l'j!śnień vójta *T!ika, ż Pei Dyrcklor nic zośa]a obciążona 2 bnłują.c woltiny

nie ma na to dokmeńtów wójl pok&al Komjsji plik dokumentó*' lle Komisja niejest
w śmie lceo rozlalizyć] bez lońocr l.aclro wcą dlltego zwóc ila się do Ffewo dniczącego
o zpewnienie ponocymdcy praMego.
vyjaśni] róMież że nigdy nie bylo ułiej s'Nacjijał PriDyrektoi lapisala' że byla
obraŹana na sesji prez Ednych'
odniósl się róMiez do pisma plzedslawionego pŹez Paa PŹychodzkiego infomując' żc
10 by]o spotkmi€ smoŹalo$ców obecnych i b'lfch . zshDonych i oó je zainicjoł2l,
lemz będfie zorgmizowane spolkoie dla !ńcowników gniny i szkó] ob{nych i byllch
zasłuonych i nie nożja ńółić, ż! vój1 kogoś poninął
Dtreklor Gimazjm . zMócila się do pŹewodnicząccco Kom' Rewizyjnej aby
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odsluclral nagrmie z sesji na której jeś obmżam i poniżma ploponowano jej aby Więla
pozyczkę skoro de na Picniędz'v na ałożcnic spra*T. naeano ją klamcą Zżnaczyla
róMież' że Pani Ańymovicz po sesji ]ą prreprosi]a. vróciła ńMież do Śpia]vy śrÓdkó{'
^iązmych z bibliotcką $'jcśniła' zc lv pŹypadku aządzenia skontrum będzie
zobowiązma do unpc|nienia brakujących środków w budżecie. Edyż tak mórvi plało i
potwiedża to księgowa z gimajuD.
strviedzila ńmiea żr skoro PUi Dyrcklor szłoly Podstawowej nie spń$orvala nadzoru
nad poFawn'n funkcjoiowanien biblioEki i dosz]o do lego, ż! bmłuje pomd 2 tys' fl' to
znaĆf)'. że wój! i Komisja Rewizyjna pży^?lają na to' żeby nauczycie|e i uczniowie nie
oddawali książek oraz ze nożna malo robiÓ i nic $-rychylać się a będzie *szystko rv

D}rek(ol zstócjla się do PŻełodniczącqo żeby nogła się zaPoznaó z dokunrentacjąna
podśawie klórej konisja uaala skargę fa be2zasadnĄ gdyż ubala. że pŹ n je sĘ
łyjaśnienia Pana lvójla, które nie są pratdziwe.
R Łącf stsiedzil' że na sesji nie bylo sytuacji' żeby Dylektor byla oblama' moż€ na
konisji' aFżeli chodzi o ksiązki 1o uwa, że obie Peie Dyrcko'ki powimy się dogadaó' a
konisja nie na nic do Eso.
Nstępnie wypowiedzial się Pfu JaDsz wladysla]v mucfyciel eneł4 UwaŹ!' że w
gninie qtwożyl się tz]Ł '.uk]ad zamknĘly.'albo konisja beedoM i sNierdzi]. ż lał
nie nrore być. Powiedzial' zc ma 50 lat pnc' 6]fujałonauczycielaresła na slanoiłisku
kierornicf)m, byl pŹewÓdńicząĆym .adx kilka kadencji ńdnym' budowal podwaliny
szno]y y Mietkowie i zĄiedlal ją i fapylal czy kLoś o lym rvspomnia].
Nstępnie sl$iedzil' że Pani Ańynowicz depranje młodrh radnych. że obraż2la
Dtleklola Ginrnżjum mówiąc 'jona klmie', . zapyla] jaka ''on'. dy.ekbr to jest osoba
publiczna. Panw JaDsz powiedział ńMieŁ zejalo slaEeo nauczyciela bolieo to'co
vójl mbi z oświalą ponieważ to on twoży] |undamenly lej ośvialy jak Iównież jeeo dzie.i

v splawie bibliolcki . w rot(u kied' jest akcja uczynry się cziać bib|iotekajesl zan*nięta.
$ fłie ńwni €zjesl zmknięta uwaŹa, żefalo odpowiedzialuyjesldyEktorplacórvki' w
sądzie lcn sm dyreklor zemaje' E od kiedy pu ysfła dy€ktol Jarcsz alnosfem je( lała a
nic ima. a pfudeż Pani Ewa do sądu Mma sĘ nie poda.je' zaptyzwohńień Pha Wójta.
Pmi Artymowicf utrzymuje kofiakty dzwoni i pla .'dokopaliście jej.''
Pm w Jfuosz slwiedził' że póki rada nie rozpalŹy lych spiał'po7ylyłnie Io będzie dalej

Na akończenie swoj€j s,}'powicdzi pŹeprosil za o. że się uiósl
R. Łącz stwierdzil' że wszysc! panrięlająjlkie P!!.raDsz nra zaslusi dla Mietkowa,
T]maczyl, że Rada zobo\'iązala soĘsów do frobienia listy osób kórzy się zs]UŹy|i' ńoże
soltysi nie ujęli wszyslkich. ale lo bylo lylko nhdopaffenie uważa. że nie nrożna mówić'
że wójt zaponnia] i obiecał' że radni będą $IioskoMć aby Wójt ercanizowal spolkMie
dla pmcoMików UG i nauczyĆieli'
Eligiusz Hladoń soltys wsi Manió]v poprcsi] aby zobowiązać e|ckrykóii kóŹy
obcinajągalęzie aby posplząlali po sobie, gd'z zostawili galęzic w iowie jpo oslahiej
uletie rvoda się l.n zatż'mala i jedna 2 miesżkanek by się lanr utopila'
wójt obiecal' że łród się z lyn do elekryków
Ąnra  BmrtJ  - ,a . ] ' . |a  o  d|oPe r  Do|mi . J . \ '  I  o|a  b) l J  1"pż\| rd
wójt Wyjaśnił' że nie nia| możlił!ści d!ć rcj rcdziniepieniędzy n! cement, pofa Ąm
ł]rżil wąlplnvość co do wybudo]vmia Przez nich nLn oporcs'ego. pońiew& ńoże b
spowodować jego podmycie i gwaltoMy ł}-lcw slwierdzil, że to co jest aobione na tyn
terenie. lo hacząco spowolniło odpby tych wód' zaniarcn Fst splycenie droBi pu ed
ljedem do Paua Turka i wykoneic coś w odzaju pżepuslu poprecmego lub sfudni.
klóG mogłaby Zbrać ą wodę' wójt powiedzia], ż€ planuje w puysfłym roku qbudować
tm keał' Ćo zńÓiejsf' efekty tego zjawiska
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Pm Rysad oul - niegkaniec Domanic . zclosil' że ok, 3 tycÓdni lenu był świadkien
jak 'ów na odcinku od stray do nrmy Libet panoBie zas}Tys'ali tacfkańi
Porusfyl też spńvę dostępu do jefioE siwieldzając, żeEda gminy' gnina lub sohysi
mugązglosić Miose* do n'p'f p' Gniny. osobiścicnie f]ożyl lakieBo Miosku ze
wzBlędu na chorobę. uważa. 'e nie nożna lat bezkanic ogrcdzió'
stwierdzi]. Źe ńinęlo ju ponad pó]kadencji i sąńżle rczlicrenia Radaocenia
kiercticlwo' vójta a ko kontolnje Bdę

- Pu eBodniczący odposiedział. że nadfór Dad ucbłalmi spmMje wojewoda. a Ednych
konlrclują Nyborcy
Pan R' cu l zaproponowa] bay zoiganizolvać N miej scowościach cyk 1 spotkai, aby mda
nogła się pochwllić' co Tobiła np' b by]by dobry sposób. aby polozuniewać się z

Nadmienil' że jest reprefeńhntem Klubu '.Qubryg' i aprosil Radę i wójta na rcjs żagló$'ką
noż to byó polączone z sesją

Marek Korziński - so]lys {si Prosfko{ice popnsil, żeby wójt intenvenios?l, w spBwie
*lczyszc&nia rcwóq i polataniadziur ua drcgach

- wójl w spnwie dfiur na drcgach wiclokrohie d^onil i pisa]' Nalonia$ Niększość owów
lo rcrra po$raiose j to j est wiele |at zmi€dbm' IoR)' tzeba czyści ó ' Jest na to ponysl
powolfuie cnifuej sŃlki wodnej *sponina] juz , że w eminie wińsko powÓlano laką
spółkę. Musiliaby byó oczywiścic konstrokcja nnmsot! skhdająca się f ] części budżet
gminx opodatkorveia się roIników i tu ecia część Z stDly stalostwa Polvialowego,
na1omilst rv sytuacjacb dorŹnych Ezeba dzwonić'nanry spuęt i działamy
Paweł Boreosz . Śollys si DoDanice m Miosek jni$zka{ców zap}'tal, żc]estjuna
rowie zsila]ą.y slaw rybny Pana Pawla Pszlosskiego 'jeŹe|ijes nie zmyk!ńy pŁy
ukich wezbBniach na rzecc Bystl7łcy podapis sąsiadujące polg
vó.ll - odpowiedzial' że spmwdfi tą sprawę . takic dzialmia mNzą być zgodńe f
pozNoleniem mdro'praMyń' nie noże się odbyBać m zasadzie sanotroli
vójl po$iedu ial' że myślal' że zbiomik niędzy waiłŹeńĆfyĆańi a saóżą będzie mial
Ńtotne znacEnie pzeci*Towod'owe, ale obliczy]' że vlslłcfy na 5 godzin pżyjęcia

Jolmla Borecka zadała p'lfui! dotyczące śnieci - czy będzie wiadono do (ońca nriesiąca
jaka będzie sla$'ka 2 śmicci, czy hamjonoglMy odbioru śmieci prćwidzime sądla
|Łdogo f  iPy\"n .a  c /J  n ' i es . l r  ! \ '  \ |o ' l )  n  o  i  \o r ' cne 'y f  /ło\ t  o| '4n '{a
końlenert co jak kloś będfie chcial drugi kontener

- wójt odpowiedzial. że s|arvka będzie zńana do kolica kMńa]u z obowiąz}ł'anien od l
lipca, to będzie ok, l 0 z]', w sprawie kontenelów f faox'a cfy f ^lby to pŹedśarłiciel
romwia aby konlenery te został - w mowie jest nowa o potzebnej ilości konlenBów
wolki będąIozdme pŹez firnę obslugującą bmonogmmy lojesl 1200sftuk'ptyjŹę

A' Biańka czy pŻy świellicach kontenery estaną
vójl . na dfień dzńioj szy lozoslaje lak j ak jest dopóki ni€ będzie q! rkóq w każdej ws i
będzic lałi € niejsce' żl koDplet nusi być np, boisko w Mietkowie, budynki Nielońdzime,
będzie doŚępny na wsi kosz na plaśi ki i szt]o ' Papier będzi e możj a zoslavić w
pojeńniku pod Gminą
Przewodnicfący Rady apyal mdnych czy w}tżają zgodę na powicsrcnie kŹyfa B gIi
naBd, na co.adni ł}lazili fgodę'

Prewodniczący zant!ął scŚja slołańi 'Zmykam sesjY. Rady Gminy MietkóR.'

\JEU;e sesji R. ś eo$l alącnl do p|olo'o| | pb a ł D' r'.rit.Ćlnl.'..


